
 
 
 
 
 

Protokół ze wspólnego posiedzenia   

Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z Komisją Finansową  Rady 

Powiatu Gnieźnieńskiego  

odbytego w dniu  25 stycznia 2024 r.  w Starostwie Powiatowym w Gnieźnie 

godz. 10:00 

W dniu 25 stycznia 2024 r. o godz. 10.00 Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej 

pani radna Ewa Mądra otworzyła wspólne posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska z Komisją Finansową. Przewodnicząca Komisji przywitała radnych i 

zaproszonych gości. Poinformowała, że komisja jest nagrywana w celu sporządzenia 

protokołu i przypomniała o przestrzeganiu RODO w zakresie ochrony osób fizycznych. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu. Nieobecni radni: pan radny Rajmund Gąsiorek pan 

radny Marek Gotowała.  

Pani Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości. 

 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Sprawy bieżące będące w kompetencji Komisji, w tym opiniowanie projektów uchwał 

Rady Powiatu Gnieźnieńskiego. 

3. Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

 

Ad. 2 Sprawy bieżące będące w kompetencji Komisji, w tym opiniowanie projektów 

uchwał Rady Powiatu Gnieźnieńskiego. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu Gnieźnieńskiego nr 

XLVII/270/2021 z dnia 25 listopada 2021 roku oraz w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej położonej w Trzemesznie przy ul. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego 3, w drodze bezprzetargowej  przedstawiła pani Monika Majewska, dyrektor 

Powiatowego Zarządu Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości.  



 
 
 
 
 

Pani dyrektor odczytała projekt uchwały.  

 

Pan radny Jacek Kowalski zapytał jaka jest ostateczna kwota. 

 

Pani dyrektor odpowiedziała, że 1 338 150 mln zł.  

 

Pan radny Andrzej Kwapich powiedział, że z uwagi na to, że społeczeństwo gminy 

Trzemeszno wchodzi w skład wspólnoty powiatu gnieźnieńskiego a przedmiotowa 

nieruchomość ma być przeznaczona sctricte na cele publiczne czyli zaspokajanie potrzeb 

społeczeństwa  powiatu ta decyzja wydaje się jak najbardziej zasadna.  

 

W związku z brakiem pytań zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska pani radna Ewa Mądra zarządziła głosowanie nad przedstawionym  

projektem  uchwały i zapytała członków Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 4 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 4 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej radna Ewa Mądra zarządziła 

głosowanie dla członków Komisji Finansowej.  

 

Udział w głosowaniu wzięło 6 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 6 radnych 



 
 
 
 
 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani Radna Ewa Mądra poprosiła pana dyrektora Stanisława Dolacińskiego o przedstawienie 

trzech projektów uchwał:  

1) w sprawie nabycia przez Powiat Gnieźnieński w drodze darowizny od Miasta Gniezna 

nieruchomości położonej w Gnieźnie ul. Aleksandra Piotrowskiego 

2) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Skrzetuszewo, działka 116, gmina Kiszkowo 

3) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Skrzetuszewo, działka 128, gmina Kiszkowo 

 

 

Pan dyrektor powiedział, że uchwały mają charakter porządkowy. Jedna uchwała związana 

jest z porządkowaniem, regulowanie spraw własnościowych (ulica Piotrowskiego). Jest to 

ulica powiatowa od ’99 roku . Jeśli chodzi o grunty właścicielem jest miasto Gniezno . 

Prezydent mając pozytywny sygnał ze strony Zarządu Powiatu i PZD złożył wniosek i uchwałą 

Rada Miasta Gniezna wyraziła zgodę na nieodpłatne przekazanie nieruchomości. Naszym 

obowiązkiem wobec tego jest albo przyjąć albo nie przyjąć . Zarząd pozytywnie się do tego 

ustosunkował.  Operat szacunkowy jest po stronie miasta, koszty związane są tylko z aktem 

notarialnym.  

 

Pani radna Ewa Mądra zapytała, czy ktoś z radnych ma zapytania do pana dyrektora?  

 

Radny Rafał Skweres zapytał jaki to jest odcinek?   

 

Pan dyrektor odpowiedział ,  że od ulicy Dalkoskiej do ulicy Kostrzewskiego. 

 



 
 
 
 
 

Pan radny Jacek Kowalski zapytał, czy to jest wyremontowane? 

 

Pan dyrektor powiedział, że ta droga była od ’99 roku drogą powiatową tyle, że w 

dokumentach właścicielem gruntu było miasto Gniezno.    

 

Pan radny Jacek Kowalski powiedział, że przejęcie formalne w dokumentach wiąże się z 

kosztami i zobowiązaniami remontami. 

 

Radny Andrzej Kwapich zapytał, że przejęcie gruntu pod drogą nie będzie  wiązało się z 

większymi kosztami poza aktem notarialnym? 

 

Pan dyrektor potwierdził.  

 

 

W związku z brakiem pytań zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska pani radna Ewa Mądra zarządziła głosowanie nad przedstawionym  

projektem  uchwały w sprawie nabycia przez Powiat Gnieźnieński w drodze darowizny od 

Miasta Gniezna nieruchomości położonej w Gnieźnie ul. Aleksandra Piotrowskiego 

 i zapytała członków Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 4 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 4 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 



 
 
 
 
 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej radna Ewa Mądra zarządziła 

głosowanie dla członków Komisji Finansowej.  

 

Udział w głosowaniu wzięło 6 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 6 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

 

Pan dyrektor powiedział, że dwa kolejne projekty uchwał różnią się tylko numerem działek.  

Podczas opracowanej dokumentacji projektowej ścieżki rowerowej  Skrzetuszewo – Sławno 

okazało się , że w dwóch miejscach prywatni właściciele swoim gruntem wchodzą w obszar 

pasa drogowego . Żeby inwestycja była realizowana trzeba uporządkować pod kątem 

właścicielskim. Jest wszystko przygotowane, właściciele nieodpłatnie zdecydowali się 

przekazać grunt, który trzeba przyjąć na majątek powiatu.  

 

W związku z brakiem pytań zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska pani radna Ewa Mądra zarządziła głosowanie nad przedstawionym  

projektem  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w miejscowości Skrzetuszewo, działka 116, gmina Kiszkowo  i zapytała członków 

Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 4 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 4 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 



 
 
 
 
 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej radna Ewa Mądra zarządziła 

głosowanie dla członków Komisji Finansowej.  

 

Udział w głosowaniu wzięło 6 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 6 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pani 

radna Ewa Mądra zarządziła głosowanie nad przedstawionym  projektem  uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Skrzetuszewo, działka 128, gmina Kiszkowo 

i zapytała członków Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 4 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 4 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  



 
 
 
 
 

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej radna Ewa Mądra zarządziła 

głosowanie dla członków Komisji Finansowej.  

 

Udział w głosowaniu wzięło 6 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 6 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

 

Dwa Kolejne projekty uchwał przedstawił pan Maciej Szczepański, dyrektor Wydziału Spraw 

Obywatelskich i Zarzadzania Kryzysowego , Sekretarz Powiatu.  

 

Pierwszy w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Kłecko wykonywania zadań powiatowej 

biblioteki publicznej za pośrednictwem Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Kłecko w roku 

2024 .  

Pan Sekretarz powiedział, że Powiat Gnieźnieński od lat przekazuje gminie Kłecko realizację 

tego zadania. Uchwała ma charakter wykonawczy ponieważ środki na realizację tego zadania 

w kwocie 50 tys. zł zostały już zapisane w budżecie. Uchwała jest koniecznie żeby zawrzeć 

formalne porozumienie z gminą Kłecko.   

 

W związku z brakiem pytań Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej radna Ewa 

Mądra zarządziła głosowanie dla członków Komisji Finansowej.  

 

Udział w głosowaniu wzięło 6 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 6 radnych 



 
 
 
 
 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

 

Następnie pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie wsparcia dla gmin powiatu 

gnieźnieńskiego na dofinansowanie zadania własnego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej. Projekt uchwały ma charakter techniczny, wymagana jest przez ustawę o 

finansach publicznych . Środki  na realizację tego celu w wysokości 90 tys. zł zostały już 

uchwalone w uchwale budżetowej. W uchwale proponuje się podzielenie środków na równe 

9 części po 10 tys. zł. dla każdej z gmin powiatu gnieźnieńskiego poza gminą miejską Gniezno 

w której jednostki OSP nie funkcjonują.  

 

Pani radna Natasza Szalaty powiedziała, że można by się pochylić nad większą kwotę, bo się 

kręcimy ciągle wokół 10 tys. zł.  

Pan sekretarz powiedział, że jest progres w stosunku do roku poprzedniego. W ubiegłym 

roku było 67 500 tys. zł.  Gmina dokłada ze swoich środków co najmniej 1/3 kwoty.  

 

W związku z brakiem pytań Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej radna Ewa 

Mądra zarządziła głosowanie dla członków Komisji Finansowej i zapytała kto z radnych jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.   

 

Udział w głosowaniu wzięło 6 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 6 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  



 
 
 
 
 

Dwa kolejne projekty uchwał przedstawiła pani Anna Sylwestrzak, Skarbnik Powiatu. 

 

 

Jeśli chodzi o zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gnieźnieńskiego na lata 

2024- 2031 Pani Skarbnik przedstawiła projekty w których dokonujemy zmian.  

 

Pan radny Andrzej Kwapich zapytał, czy niewykorzystane środki z windy przenosimy na 

parking ?  

 

Pani Skarbnik powiedziała, że nie ma przeniesienia jest umniejszenie wydatku na jednym i 

drugim zadaniu.  

 

Pan radny zapytał, czemu ścigamy z windy? 

 

Pani skarbnik powiedziała, że przenosimy na inne zadanie  - wyposażenie poradni 

psychologiczno – pedagogicznej  i są to pieniądze, które zostały po podpisaniu umowy. 

 

Pani radna Natasza Szalaty zapytała jaka kwota jest ściągnięta?    

 

Pani Skarbnik powiedziała, że 130 tys. zł  

 

Pani radna Natasza Szalaty zapytała, czy nic nie zostało ściągnięte z Mariny? 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że nic nie zostało ściągnięte.  

 

W związku z brakiem pytań Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej radna Ewa 

Mądra zarządziła głosowanie dla członków Komisji Finansowej i zapytała kto z radnych jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gnieźnieńskiego na lata 2024- 2031.   

 



 
 
 
 
 

Udział w głosowaniu wzięło 6 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 4 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 2 radnych 

 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Gnieźnieńskiego na rok 2024. Dochody Powiatu Gnieźnieńskiego w 2024 roku w wysokości 

245.666.336,34 zł zwiększa się o kwotę 1.357.133,25 zł do kwoty 247.023.469,59 zł. Wydatki 

Powiatu Gnieźnieńskiego w 2024 roku w wysokości 268.023.855,43 zł zwiększa się o kwotę 

1.753.967,08zł do kwoty 269.777.822,51 zł. 

 

Radny Rafał Skweres zapytał, czy kwota zapisana na azbest jest sumą wszystkich kwot z 

gmin? 

 

Pani Skarbnik potwierdziła, że tak.  

 

W związku z brakiem pytań Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej radna Ewa 

Mądra zarządziła głosowanie dla członków Komisji Finansowej i zapytała kto z radnych jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Gnieźnieńskiego na rok 2024. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 6 radnych, w tym: 

 

ZA głosowało 6 radnych 

PRZECIW  głosowało 0 radnych 



 
 
 
 
 

WSTRZYMAŁO SIĘ  głosowało 0 radnych 

 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Ad. 3 Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

 

W związku z wyczerpaniem planu wspólnego posiedzenia Komisji Finansowej z Komisją 

Infrastruktury Rolnictwa i Ochrony Środowiska Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Mądra  

zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 10.48 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej 

 

Pani Ewa Mądra 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

 

Pani Rajmund Gąsiorek                                                  

 

Protokołowała:  

 

Gniezno, 25 stycznia 2024 r. 

 


